

School fees refund policy

- 1- Amount of SAR 3000 will be deducted If the school file is pulled, after the first week of the first semester.
- 2- 50% of the fees will be deducted If the student's file is pulled, after the second week of the first semester.
- 3- 75% of the fees will be deducted If the student's file is pulled, after the third week of the first semester.
- 4- Guardian is not allowed to ask for a refund after the start of the fourth week.
- 5- If the student's guardian paid the full fees and they would like to pull the student's file in the first semester, all of the above conditions will be applied on the first semester and full fees of second semester will be refunded.
- 6- All of the above conditions will be applied to regular students whether in the first or second semester.

Fees Payment Policy

School fees should be paid in 3 installments as below:

- 1- First Installment: SAR 3000 should be paid after registration.
- 2- Second installment: Amount of () Should be paid before the first week of the first semester.
- 3-third installment: Amount of () Should be paid by the end of the first semester.

- These fees include books, uniform (for international schools only) and national identity books "Arabic, Islamic and Social Studies.
- These fees are Subject to increase upon the Ministry of Education approval.
- The extra curriculum and uniform are excluded from National school's fees.

نظام استرداد الرسوم الدراسية

- ١- يخصم مبلغ ثلاثة آلاف ريال من رسوم الفصل الدراسي في حال السحب خلال الأسبوع الأول من بداية الفصل الدراسي.
- ٢- يخصم نسبة (٥٠ %) من الرسوم الدراسية للفصل الدراسي في حال السحب خلال أسبوعين من بداية الفصل الدراسي.
- ٣- يخصم نسبة (٧٥ %) من الرسوم الدراسية للفصل الدراسي في حال السحب خلال الأسبوع الثالث من بداية الفصل الدراسي.
- ٤- لا يحق لولي الأمر المطالبة باسترداد رسوم الفصل الدراسي في حال السحب في الأسبوع الرابع من بداية الفصل الدراسي وحتى نهاية الفصل الدراسي.
- ٥- في حال سداد ولي الأمر لرسوم السنة الدراسية كاملاً وأراد سحب ملف الطالب في الفصل الدراسي الأول تطبيق الحالات السابقة بخصوص الفصل الدراسي الأول، ويرد إليه رسوم الفصل الدراسي الثاني كاملاً.
- ٦- تطبيق جميع البنود السابقة للطلاب والطالبات المنتظمين سواء كان في الفصل الدراسي الأول أو الثاني.

نظام سداد الرسوم الدراسية

تسدد الرسوم الدراسية على ثلاثة أقساط كما يلي:

- ١- القسط الأول: مبلغ وقدره ثلاثة آلاف ريال تدفع عند بدء التسجيل وهي دفعة مقدّمة من رسوم الفصل الدراسي الأول.
- ٢- القسط الثاني: مبلغ وقدره () من الرسوم تدفع قبل الأسبوع الأول من الفصل الدراسي الأول.
- ٣- القسط الثالث: مبلغ وقدره () وهو قسط الفصل الدراسي الثاني كاملاً ويُدفع في نهاية الفصل الدراسي الأول.

- هذه الرسوم الدراسية شاملة الكتب الدراسية والزي المدرسي (للمدارس العالمية فقط)، بالإضافة إلى كتب الهوية الوطنية (اللغة العربية، والتربية الإسلامية، واجتماعيات).
- الرسوم قابلة للزيادة عند موافقة وزارة التعليم.
- الرسوم الدراسية لا تشمل الزي المدرسي للمدارس الأهلية.